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Pytanie

Do Starosty p. Grzegorza Gabryelskiego

Dot.lnterpelacii w sprawie chodnika w Kursku

1. Czy proces inwestycyjny budowy chodnika w Kursku zostanie

„uruchomiony" w obecnym 2017 roku, w postaci projektu?

2. W jaki sposób będą przebiegać dalsze etapy prac ? Jest to pytanie o czas

3. Proszę również o informację : którego miejsca, o jak dużej powierzchni

dotyczy wykup działki wspomniany w piśmie p. Szymona Prochery ?


